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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Johanna-Maria Lehtme: “Mina ei ole neid koostanud. Kõik pakkujad olid teadlikud, 
mida komplekt peab sisaldama nagu see on väljatoodud 1000kangelast.slava.ee lehel.” 
(06.06.2023)

Hinnapakkumised näevad välja väga sarnased. Kas siin anti pakkujatele vorm 
ja/või eeltingimused (SU poolt saadetud pakkumisvorm) ette?

Johanna-Maria Lehtme: “Läbirääkimised toimusid pidevalt, sh enne seda, kui kirjalikud 
hinnapakkumised meieni on jõudnud. Läbirääkimised erinevate isikutega 
(potentsiaalsed pakkujad) toimusid ka suuliselt. Hetkel on raske vastata, mis ajal 
täpselt olid lõpphinnad meile teada, kas suuliselt või kirjalikult. Hinnad, tähtajad ja 
vormi kvaliteet oli pidevalt suuliselt pakkujatega arutlusel ja seda ka enne, kui nad 
kirjalikult (lõplikud) pakkumised on meile teinud ja ilmselgelt enne seda, kui „SU poolt 
kommunikeeritud vormide tellimise kuupa ̈ev 5.okt 2022“” (06.06.2023) 

Hinnapakkumised on hilisema kuupäevaga kui SU poolt kommunikeeritud 
vormide tellimise kuupäev 5.okt 2022. (https://1000kangelast.slava.ee). Millal 
võeti hinnapakkumised ning millal telliti vormid?

Johanna-Maria Lehtme: “Tuleb veel kord vaadata üle raamatupidamisdokumentidest 
või vajadusel küsida ICC-st. Otsustuskriteeriumiteks oli hind, valmimisaeg, kvaliteet.” 
(06.06.2023)

BDO PA-le ei esitatud ICC hinnapakkumist. Mis oli ICC tarnijaks valimise 
otsustuskriteeriumi(te)ks?

Johanna-Maria Lehtme: “Pakkumiste tegijatele oli teada, mis peab komplektis 
sisalduma, info on avalikult välja toodud ka 1000kangelast.slava.ee lehel. Kõik, kes 
tegid pakkumised, olid teadlikud, milliseid elemente üks komplekt peab sisaldama.” 
(06.06.2023)

Hinnad per 1 komplekt (vt projekti kokkuvõte eespool, arved) on kõigi 
talvevarustuse hankijatega samad. Lepingus on esitatud ainult 
tellimuse kogumaksumus, mitte komplektide kogus ega koosseis. Kas kõikide 
tarnijate poolt pakutud talvevarustuse komplektid on koosseisult sarnased? 
Kuidas on see kokku lepitud ja teostus tõendatud?

Johanna-Maria Lehtme: “Meie tellimus oli pakkujatele teada.” (06.06.2023)Vormiliselt tundub olevat kasutatud kõigi osapooltega sarnaste puudustega 
tüüplepinguvormi. Lepingud sisaldavad peamiselt vaid tarne koondsummat. 
Täpsustamata on, mida ostetakse ja kui palju. Edaspidi tasub juba sõlmitavas 
lepingus asjakohase täpsusega fikseerida, mida ja mis hinnaga ostetakse, mis on 
valmistamise ja kohaletoimetamise tähtajad jm olulised tingimused.

Johanna-Maria Lehtme: “Talvevormide komplekt koosnes täpselt nendest elementidest, 
mis oli toodud välja 1000kangelast.slava.ee lehel (talvejope, talvepüksid, fliis, soe 
termoriiete komplekt, torumüts ehk balaklava, lumekamoflaažkomplekt). Lisaks 
eelmainitud leheküljel väljatoodud komplektis sisalduvatele asjadele, õmmeldi lisaks 
ka talvemütsid. Vajadusel võib ka Ilmar Raag kinnitada komplekti sisaldust: Ilmar Raag 
oli ise esimeste komplektide jagamise juures (93. brigaad) Konstantinovka lähistel, 
samamoodi Jaanus Piirsalu Postimehest koos videograafiga, Anton Aleksejev ERR-ist 
videograafiga.” (06.06.2023)

Enamuses vastuvõtmise-üleandmise aktides ei ole kirjas, mida talvevarustuse 
komplekt konkreetsemalt sisaldas. Millest koosnes/pidi koosnema tellitud 
talvevarustuse komplekt, milliseid elemente see sisaldas?

“1000 KANGELAST LUMES” PROJEKTI TÄIENDAVAD KOMMENTAARID
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Johanna-Maria Lehtme: “Mulle on raske seda kommenteerida. Suure tõenäosusega on 
see inimlik viga.” (06.06.2023)

Kristjan Mesipuu : “Ekslik info, kuna edastame alati nii enda kui ka panga info, nagu ka 
välismakse nõuab, siis paistab et on tehtud partneri poolne lohakusviga ja ekslikult 
pandud panga vat kood meie asemel.” (04.06.2023)

Autode ostuarvetel on märgitud mitmel juhul SU rekvisiitide asemele SU nime 
juurde LHV reg.nr ja KMKR nr. Miks kasutati LHV rekvisiite?

Johanna-Maria Lehtme: “Minu teada on kõik soetatud autod ka kätte saadud. Vajadusel 
palun küsimust täpsustada.” (06.06.2023)

Täpsustavat küsimust juhtkond ei kommenteerinud.

Autode ostuarved firmadelt Atlantic Express Corp. (USA), Intertrade Inc. (USA) 
ja UAB Saugos (LT) on sarnase vormindusega (arve vormistamisel on kasutatud
väga sarnast arvepõhja). Milliste riskimaandamise toimingutega oli autode
soetuskulude aktsepteerimisel maandatud pettuseriski realiseerumine? 

KÜSIMUSE TÄPSUSTUS: Tegemist on ostuarvetega (soetustehingu ja soetuskulude
korrektsus) ehk siis asjaolu täpsustamisega, kas/kellelt konkreetselt autod
soetati ja mis hinnaga. Ameerika ja Leedu ettevõtted ei kasuta tavapäraselt
sarnast arvepõhja. Palun selgitage.

Johanna-Maria Lehtme: “Ilmselt on tegemist veaga. Vajadusel on vaja täpsustada ICC-
ga. Leping on nendega sõlmitud 2022.aastal.” (06.06.2023)

ICC hinnapakkumise kuupäev on aastanumbriga 2023. Millal hinnapakkumine
saadi?
Kas ja miks aktsepteeriti koostöö ja maksed enne hinnapakkumiste
võtmist/saamist?

Kristjan Mesipuu vastus: “Ei ole transport, tegemist oli ettemaksu arvega autode eest 
mitte transport teenus.” (04.06.2023)

Johanna-Maria Lehtme: “Tuleb raamatupidamisest täpsemalt uurida.” (06.06.2023) 

UAB Ascensuselt on 15.02.2023 saadud arve transporditeenuse eest (kajastatud 
kiirabide projekti kuludes) kokku summas 25 500 eurot, kuigi sarnase teenuse 
osutamiseks oli kehtiv leping ICC-ga, muuhulgas ka autode veoks marsruudil 
Tallinn-Lviv. Mis oli sellise lisakulu tegemise põhjus(te)ks?

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 04.06.2023 UAB Ascensuse seletuskirja arve
kohta.

“GUERILLA KIIRABID” PROJEKTI TÄIENDAVAD KOMMENTAARID
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Johanna-Maria Lehtme: “Puuduolevad dokumendid tuleb küsida, kas raamatupidamisest 
või koostööpartneritelt. Meie jaoks oli oluline auto on valmis, antud üle AFV-le, 
saadetud rindele ja seal on üle antud.” (06.06.2023) 

Meile esitatud ICC-ga sõlmitud lepingus puuduvad punktid 9, 10 ja 11 ning 
viimasel lehel on vaid allkirjad. Kas esitatud leping on sellisel kujul täielik? 

ICC-ga lepingu punkt 12.4 sätestab “Report on the provided services is provided 
by the Contractor in writing via e-mail two days before the end of the reporting 
month, or at the request of the Customer within the period of validity of the 
Contract.” Meile esitatud dokumentide hulgas me ei tuvastanud punktis 12.4 
viidatud kokkuvõtete esitamist ega küsimist. Kas ülevaadet küsiti/esitati? Kui 
ei, siis mis põhjusel? 

Johanna-Maria Lehtme: “Tuleb raamatupidamisest täpsemalt uurida.” (06.06.2023) 

Kristjan Mesipuu : “Tänan tähelepaneku eest, viga kajastamises, tõstan ümber” 
(04.06.2023)

Guerilla kiirabiautode projekti kuluna on kajastatud ICC arve humanitaarabi 
edastamise kohta summas 6 600 eurot. Teised samasisulised arved on aga 
raamatupidamises kajastatud kulukontol 4211 - Lvivi kontor. Mis on sellise 
erandi põhjendus?

Johanna-Maria Lehtme: “Palun vastavad aktid esitada, siis saab ka selgitusi anda.” 
(06.06.2023) 

Meile esitatud 6 üleandmis-vastuvõtmisaktil oli puudu dateering (toimumise kp, 
kuu või aasta). Kelle ülesandeks SU-s oli veenduda üleandmis-vastuvõtmisaktide 
olemasolus ja korrektsuses? 

Kristjan Mesipuu : “Ootan Ukraina partnerilt infolt puuduvatest aktidest, esmasp 05.06 
peaksime saama” (04.06.2023)

Me ei tuvastanud autode (VIN koodid: JT121JK2100009788, JT121JK2800016034, 
JT121JK1800006137, JT121JK2800024520, 1J8FFC8Y58D722825) üleandmis-
vastuvõtmisakte. Kas ja kuidas on nende autode üleandmine dokumenteeritud?

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 05.06-07.06.2023 täiendavat informatsiooni.

Kristjan Mesipuu: “Need läksid kaasa koos autodega. Tehti auto checklist aga 
üleandmisakti konkreetsetele pole... Uurin checklisti kohta (Johanna vastus).” 
(26.05.2023)

Osaliselt on puudu rehvide üleandmis-vastuvõtmisaktid.

“GUERILLA KIIRABID” PROJEKTI TÄIENDAVAD KOMMENTAARID(2)
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Johanna-Maria Lehtme: “Puuduolevad dokumendid palun uuesti kontrollida 
raamatupidamisest või küsida nad koostööpartneritelt. Käisin isiklikult abipakke 
jagamas rindejoone- ja vabastatud aladel, mistõttu ise olen paki sisu näinud ja selle 
õigsuses veendunud.” (06.06.2023)

Kristjan Mesipuu : “Hind kujunes Eestis, kui tegime 3 poe ja kahe hulgilao põhjal
hinnastrateegia. Seejärel uuris AFV samuti Ukrainas hindu ja kui oli selge, et seal on 
tunduvalt odavam antud pakk kokku panna, anti ICC-le ülesanne leida kõige odavamad
ja kättesaadavamad lahendused paki koostamiseks juhiste järgi, mis pakki peab
minema. Esimesed 4000 proovipakki jagati ära ja võeti tagasisidet (need said tehtud
Slava enda raha eest mitte sihtotstarbelise raha eest). Seejärel uuendati pakkide
sisusid (näitena piim võeti välja ja lisati taskulamp) ning toodeti täismahus pakid, mis 
on ka sisu poolest arvetel kajastatud.” (04.06.2023)

Me ei tuvastanud, kas hinnapakkumisi küsiti Ukraina ettevõtetelt pakkides 
olevate toodete ostmiseks ja komplekteerimiseks. Kuidas SU veendus toodete
hinnainfo ja komplekteerituse asjakohasuses? 

Vastavalt ICC-ga 03.10.2022 sõlmitud lepingule 10/2022 tarnis ICC toidupakke. 
Pakkide sisu ja hind ei ole lepingus sätestatud, selle aluseks on arved. Samuti ei
ole lepingus sätestatud hügieenipakkidega seonduvat. Kas ja kuidas lepiti ICC-ga 
kokku pakkide sisu ja hind enne arve saamist ja tasumist? Mis alustel toimus
hügieenipakkide tellimine ICC-lt? 

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 13.06.2023 üleandmis-vastuvõtmisaktid ICC-lt
SU-le ICC-lt tellitud abipakkide osas.

Johanna-Maria Lehtme: “Pakkide sisu on kirjas lootus.slava.ee leheküljel. Kui mina olin 
kohapeal, siis viis kohale SU koos vabatahtlikega (sealhulgas AFV omadega) ja selle 
kaudu sain ka täiendavat kinnitust, et kõik tellitud asjad pakis olemas.” (06.06.2023) 

Meile antud selgituste kohaselt (Kristjan Mesipuu) eraisikutele pakkidele 
üleandmisel iga konkreetse pakisaaja käest kinnituseks allkirja ei võetud. Meile
esitatud mälupulgal oli 36 kausta üleandmispiltidega (sõltuvalt kaustast üks või
mitu mitu linna) november 2022 - märts 2023. Meie hinnangul ei ole võimalik 
hinnata /kontrollida videodest ja piltidelt, et kõik 22 600 pakki anti üle ning
mida üleantud pakid sisaldasid. Kuidas SU juhtkond veendus pakkide
komplekteerimise ja üleandmise korrektsuses?

“LOOTUSE JÕULUD” PROJEKTI TÄIENDAVAD KOMMENTAARID
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.Meile esitatud projektiga seotud transpordilehed pärinevad (vaid) 2023. aastast,
2022. aasta transpordilehti meile esitatud dokumentide hulgas me ei
tuvastanud. Seejuures esitatud transpordilehtedel ei olnud kajastatud täielikku
infot pakkide sisu kohta. Kas 2022. aastal projekti raames transport ka toimus, 
kes oli(d) teostajaks ning kuidas seda dokumenteeriti?

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 07.06.2023 AFV sisemise dokumendi kõigi
ostetud toidu- ja hügieenipakkide üleandmiste kohta koos kuupäevade, koguste
ja sihtkohtadega. Dokumendiga on kaasas koopiad 2022 abipakkide jagamise
eest erinevatelt administratiivüksustelt saadud tänukirjadest.

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.Kooskõlas lepinguga 08/22 on ICC kohustatud igakuiste lao- ja 
ekspedeerimisteenuste kohta sitama järgmise dokumentatsiooni: “Monthly 
detailed report on the have done work with the indication of actually suffered 
charges and the commission”. Meile esitatud dokumentatsioonist me ei
tuvastanud, et ICC oleks seda ühelgi kuul teinud. Kas ja miks ICC-lt lepingu
täitmist ei nõutud ja/või makseid tehti ilma lepingus nõutud
dokumentatsioonita?

Kristjan Mesipuu : “Tänan tähelepaneku eest, Viga kajastamises, tõstan ümber” 
(04.06.2023)

ICC arve 26/12-2 summa 6 600 eurot on kajastatud kontol 4009-guerilla. Miks?

Kristjan Mesipuu : “Exceli põhjal mis lisasin uuesti mailile. Seal on välja toodud mis 
artiklitega tegemist. Kuna enamus on generaatorid ja akupangad, siis nendele ei
korraldatud konkurssi, ei võetud hinnapakkumisi. Põhjus lihtne kuna selliste asjade
hinna kontroll käib väga kergelt internetis googeldades ja nähes palju generaator
maksta võiks, palusime ICC-l see hankida ning öelda mis hinnaga seda tehakse, kui
kinnitasime hinna vabasuhtluses siis see ka telliti ja esitati arve. Samuti akupankadega” 
(04.06.2023)

Meile ei esitatud hinnapakkumisi ja/või lepinguid ICC-ga, millest järelduksid
arved 07/11-1, 25/01-1, 8/02-1, 21/10-1, 01/03-1 ja 26/12-2 kogusummas 79 
059 eurot (millest summas 14 085 eurot on raamatupidamises kajastamata ja 
maksmata). Mis oli nimetatud arvete aktsepteerimise ja/või maksete tegemise
aluseks?

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 07.06.2023 lepingu 10/22-3 arve 21/10-1 
summas 3 920 EUR juurde ning lepingu 11/2022 ülejäänud loetletud arvete
juurde. Lepingu 11/2022 sisuks on erinevate kaupade ost, muud tingimused
lepitakse eraldi kokku ja kajastatakse arvetel.  

TÄIENDAVAD KOMMENTAARID SEOSES ICC-GA (MUUDE) 
TEHINGUTEGA
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Kristjan Mesipuu : “Korrektne memorandum lisatud kausta” (04.06.2023)AFV Memorandum on allkirjastatud vaid SU poolt (olemas on AFV tempel, aga 
mitte allkiri). Memorandumi on allkirjastanud J.-M. Lehtme, kuigi lepingu
esilehel on allkirjastajaks märgitud J. Puusaag. Miks on lepingusse märgitud
kaks erinevat allkirjastajat? Kas AFV esindaja on lepingu allkirjastanud? 

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 04.06.2023 mõlema poole poolt allkirjastatud
memorandumi, kus ka esilehel on allkirjastajaks märgitud J.-M. Lehtme.

Johanna-Maria Lehtme: “Finantsabi osutamine AFV-le: selle jaoks on AFV oma kirjas 
välja toonud, mille eest nad finantsilist abi küsivad, täpsemalt palun küsida 
raamatupidamisest. ”(06.06.2023) 

Kristjan Mesipuu : “Oleme saatnud kõigi algdokumentatsiooni finantsabi küsimuste
kohta, need on arvete juures ja kaustad ka mis teile jagasime. Suurus kujuneski kulude
baasilt.” (04.06.2023)

Kristjan Mesipuu: “13.06 saime ka viimastele AFV küsimustele vastatud ning kõik
kuludokumendid lisatud. Nüüdseks peaks olema vastavalt Teie küsitu põhjal
tuvastamata dokumente olema 0.- eurot puudu. Varasem vahe 3 563 on kaetud.” 
(14.06.2023)

Me ei tuvastanud meile üleantud dokumentatsiooni hulgas lisasid memorandumi
juurde seoses finantsabi osutamisega AFV-le. Kuidas lepiti kokku finantsabi
maksmine ja suurus?

Me ei tuvastanud, et AFV kulude hüvitamise nõuetele oleks lisatud kõik kulusid
selgitavad alusdokumendid, sh kuluaruanded. Puuduvate alusdokumentidega 
katmata summa moodustab 253 444,29 UAH ehk ca 6 810 eurot. Lisaks on puudu 
01.08.2022 AFV-le makstud 6 178,30 euro suuruse kulu hüvitamise
nõudedokument ja kulusid selgitavad alusdokumendid. Mille alusel toimus
kulude asjakohasuse kontroll ning maksete aktsepteerimine? 

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 07.07.2023 veel dokumente selgituseks. Lõplik
kulu, mille kohta me esitatud dokumentide hulgast algdokumente ei
tuvastanud, oli 133 471 UAH ehk ca 3 563 eurot.

TÄIENDAVAD AFV-GA (MUUDE) TEHINGUTE KOMMENTAARID
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.AFV-le on hüvitatud auto Opel Vivaro, VIN:W0LF7BCB64V631189 ost Panasiuk 
V.M.-lt summas 250 000 UAH, ehk ca 6 558 eurot. Milleks seda autot vajati? Miks 
hüvitati konkreetse auto soetus AFV-le?

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.Audi Q7 VIN:WA2224LXCD043339 parandusi on hüvitatud 7 kuludokumendi alusel 
kogusummas 203 532,23 UAH ehk ca 5 477 euro eest. Milleks seda autot vajati? 

Kristjan Mesipuu : “Küsime AFV-lt põhjendust, paistab tõesti ekslikult topelt arvestus
olevat. Anname vastuse esimesel võimalusel, topelt korral küsime raha kontole
tagasi.”(04.06.2023)

Marika Priske: “Oleme saanud partneritelt kinnituse, et oli topeltmakse ning nad 
tagastavad vajaliku summa.” (06.06.2023)

AFV kuluhüvitamise nõuete järgi on PE Kovalile makstud sama auto samade 
remonditööde eest kaks korda 20 122,50 UAH (kaks korda ca 560 eurot). Arve 
kuupäevad on 03.10 ja 04.10.2022. Miks tasuti kaks korda ning milleks seda 
autot vajati? 

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.VW Transporter VIN:WV2ZZZ7HZ4H085421 paranduste eest on kahe arve alusel 
tasutud kokku 86 541,69 UAH ehk ca 2 292 eurot. Milleks seda autot vajati?

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.On hüvitatud Jeep Patriot VIN:1JFFC8Y58D722825 remondikulusid. Milleks seda 
autot vajati?

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.On hüvitatud erinevaid töid/varuosasid autodele, mille VIN kood ei ole arvetel 
ega kulude hüvitamise nõuetel märgitud. Kogusumma 75 845,87 UAH ehk ca 2 
055 euro eest. Kuidas selliste kulude puhul veenduti, et tegemist on SU-ga 
seotud kuludega?

TÄIENDAVAD AFV-GA (MUUDE) TEHINGUTE KOMMENTAARID(2)
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SU JUHTKONNA (JUHATUSE) KOMMENTAARBDO PA TÄHELEPANEK

Kristjan Mesipuu: “Korrigeerimine toimus nii, et kui projekt oli veel käiv, siis kandsime
ümber õigele kontole vastavasse projekti. Kui projekt oli juba suletud ja inimesed
endiselt annetasid antud kontole, siis kandsime kõik kokku üldkontole teiste projektide
katteks. Konkreetsete sihtotstarbeliste annetuste korral rakendasime kogu mahu ning
midagi ümber ei kandnud. Kui mõne projekti puhul jäi kogumisest puudu, lisasime
vastavalt kooskõlastusele juhatusega selle raha üldkontolt, et projekt saaks täies
lubatud mahus täidetud” (14.06.2023)

(Iga) projekti jaoks on loodud oma pangakonto. Kui annetaja soovib panustada
ühte projekti, aga teeb pangaülekande ekslikult teisele pangakontole, siis
kas/kuidas toimub korrigeerimine?

Kristjan Mesipuu:” Ei mõjuta, sest pole teinud nendega ühtegi arveldust peale 01.03 
seisu seoses püstitatud kahtlustustele 05.03” (14.06.2023)

Vastavalt avalikele andmetele on ICC Ukraina käibemaksukohustuslane, kuid 
nende käibemaksukohustuslase numbri kasutamine on peatatud seisuga 
1.03.2023. Samas on kõik SU-le esitatud arved väljastatud ilma Ukraina 
käibemaksuta ja ilma viiteta võimalikule erisusele. Kas ja kuidas mõjutab ICC 
käibemaksukohustuslase numbri kasutamise peatamine SU tegevust ja
väljamakseid?

Juhtkond ei esitanud omapoolset kommentaari.24.mail e-kiri Kristjan Mesipuule küsimusega, kas MTÜ Slava Ukrainil on 
dokumendid, kuidas liikus kaup ICC-lt All For Victoryle (dokumentide järgi on 
kaubad soetanudௗvõi autod ümber ehitanud ICC, aga lõppsaajale on andnud 
AFV). 

UPDATE: Kristjan Mesipuu saatis 13.06.2023 üleandmis-vastuvõtmisaktid ICC-lt
SU-le ICC-lt ostetud “Lootuse jõulud” projekti abipakkide osas. 

MUUD TÄHELEPANEKUD
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